

Article III

The present Protocol, of which the English and French texts are equally authentic, shall be deposited in the archives of the Government of the United States of America. Duly certified copies thereof shall be transmitted by that Government to the Governments of the other Parties to the North Atlantic Treaty.

In witness whereof, the undersigned Representatives, duly authorised thereto by their respective Governments, have signed the present Protocol.

Signed at Paris the 23rd day of October, 1954.

Signatures.

Article III

Le présent Protocole, dont les textes français et anglais font également foi, sera déposé dans les archives du Gouvernement des Etats-Unis d'Amérique. Des copies certifiées conformes seront transmises par ce Gouvernement aux Gouvernements des autres Parties au Traité de l'Atlantique Nord.

En foi de quoi, les Représentants ci-dessous, dûment autorisés par leurs gouvernements respectifs, ont signé le présent Protocole.

Signé à Paris le 23 octobre 1954.

Signatures.

Artikel III.

Nærværende protokol, hvis engelske og franske tekst har samme gyldighed, skal deponeres i Amerikas Forenede Staters regerings arkiv. Behørigt bekræftede genparter deraf skal af nævnte regering sendes til de øvrige deltagerlandes regeringer.

Til bekræftelse heraf har de nedenfor anførte repræsentanter, der af deres respektive regeringer er behørigt befuldmægtigede dertil, undertegnet nærværende protokol.

Undertegnet i Paris den 23. oktober 1954.

Underskrifter.